
 

                          
 
 

  1era REUNIÓ COMPENSACIÓ DISPONIBILITAT 
 
 
Ahir dia 15 varem fer la 1ª reunió amb l’Administració per tal d’iniciar converses 
per a la negociació de la compensació per raó de disponibilitat . 
 
La Sra. Anna Pintó, Subdirectora de Recursos Humans, va fer una exposició de 
la normativa vigent i de la proposta que va presentar el passat mes de juliol a 
les organitzacions sindicals i que podeu consultar a la web del sindicat. 
 
La Sra. Pintó va manifestar que en el context actual, (desplegament d’efectius, 
personal, edificis, vehicles, ....), la compensació per estar en situació de 
disponibilitat no podia ser econòmica, tot i deixar oberta la porta a què en un 
futur es pugués parlar d’aquest extrem. 
 
Un cop exposats aquests termes es va iniciar un torn obert de paraules i tots 
els assistents varem exposar les nostres reivindicacions, sent les del CAT i 
SPC les següents : 
 

- Que sigui d’aplicació per a tots els efectius del C os de mossos que 
pateixin actualment la situació de disponibilitat. 

 
- Que tots els agents tinguin planificada mensualment  la seva 

jornada laboral, així es veuria les hores que han d ’ésser regulades 
en aquesta negociació . 

 
- Que es defineixin clarament les Divisons, Àrees, Un itats i Grups als 

quals se’ls ha d’aplicar la situació de DISPONIBILI TAT  i quines han 
d’ésser les seves tasques en aquesta situació. 

 
- Que la proposta presentada per l’Administració el m es de juliol no 

pot ésser acceptada per les nostres organitzacions.  
 
 
Hem quedat convocats per a una nova reunió el proper dia 07 de novembre 
d’enguany, de la que us mantindrem informats. 
 
 

CAT      SPC 
 

 
Catalunya, 16 d’octubre de 2008 


